

NEW

DRAIN MEMBRANE FOR DECK STRUCTURE

- ✓ drain water off the deck
- ✓ gain extra storage
- ✓ easy to install

Goberco



Produits de construction - Building products

MEMBRANE POUR STRUCTURE DE PATIO

- ✓ évacue l'eau de pluie
- ✓ espace de rangement sec sous le patio
- ✓ facile à installer

NOUVEAU

Heavy Duty Polyethylene

INDUSTRIAL TYPE - ASTM

EACH ROLL

Thick: 30 mils (0.76 mm)
Length: 50' (15.2 m)
Width: 17.25" (0.43 m)
Covering: 66 s.f. (6.2 m²)
Weight: 12 pounds (5.5 kg)
U.S. patent # 9,453,338 –
PCT/CA2015/000250



Tools and Material

Stapler, scissors, gutter downspout, neoprene washer roofing screws, 4" self-sealing tape



INSTRUCTIONS

1. Install joists at 16" c/c with an upstream (ledger) to downstream (end of deck) slope between 1/8" to 1/4" per linear feet. Cut membrane to desired length then positioned it between 2 joists. Fold it at 90° against the wall then staple it on top of the first joist edge. The joist edge is totally covered by the membrane. Staple the other side of the membrane on top of the next joist edge.
2. Open the membrane Z folds to create a gutter between the 2 joists.
3. At the end of the deck, adjust gutter depth to evacuate water then staple the Z folds in closed position on top of the end joist.
4. Install a 4" self-sealing bitumen tape on top of each joist edge to prevent water leaks.
5. At the end of the deck make a hole, between the 2 Z folds, to evacuate water off the membrane. This hole could be connected to a gutter downspout with neoprene washer roofing screws.
6. Water coming from all gutter downspouts can be collected by a gutter and redirected.
7. Install deck boards over drain membrane with 1/8" spacing between each boards. The screws will go through self-sealing bitumen tape and drain membrane.

20 Years WARRANTY limited to purchased price (see website for details).
Read and follow warnings before installation on www.goberco.com



GOBERCO
336, route 138
St-Augustin-de-Desmaures
QC CANADA G3A 1G8

1 888 655-9652
www.goberco.com



FAIT AU/MADE IN
QUEBEC
CANADA

Polyethylene Robuste

TYPE INDUSTRIEL - NORME ASTM

CHAQUE ROULEAU

Épaisseur : 30 mils (0.76 mm)
Longueur : 50' (15,2 m)
Largeur : 17.25" (0,43 m)
Recouvrement : 66 pi² (6,2 m²)
Poids : 12 livres (5,5 kg)
U.S. patent # 9,453,338 –
PCT/CA2015/000250



Outils et Matériel

Agrafeuse, ciseaux, descente de dalle, vis de toiture avec rondelle de néoprène, bande auto-scellante de 4"



INSTRUCTIONS

1. Installer les solives au 16" c/c avec une pente de 1/4" à 1/8" par pied de l'amont (mur de la maison) vers l'aval (sortie de l'eau). Couper à la longueur désirée puis positionner la membrane entre deux solives. Replier à 90° contre le mur puis fixer un côté sur toute la longueur de la première solive. Ensuite fixer l'autre côté de la membrane sur le dessus de la solive suivante.
2. Ouvrir les plis en Z de la membrane pour créer une gouttière entre les 2 solives.
3. Ajuster la profondeur de la membrane puis fixer les plis en position fermée sur le dessus des solives transversales (côté amont et côté aval).
4. Installer une bande autocollante auto-scellante sur chaque solive pour une meilleure étanchéité.
5. Faire une ouverture (2" x 3") du côté aval afin d'évacuer l'eau. Cette dernière peut être attachée à une descente de gouttière à l'aide de vis à toiture avec rondelle de néoprène.
6. Les descentes de gouttières peuvent se déverser dans une gouttière afin de rediriger l'eau de pluie et de la récupérer au besoin.
7. Installer les planches par-dessus la membrane avec un espacement de 1/8" entre ces dernières.

GARANTIE de 20 ans limitée au prix d'achat du produit (voir les détails en ligne).
Lire et suivre les mises en garde avant l'installation sur www.goberco.com